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دیدار مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان با آزاده و جانباز 

دفاع مقدس

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان با 
آزاده و جانباز دفاع مقدس دیدار و گفتگو کرد.

گرامیداشت سالروز  منظور  به  منادی  مجید 
بازگشت آزادگان سرافراز به میهن با حضور در 
منزل آزاده سرافراز حاج منصور شوشتری با وی 
دیدار و تلاش های آزادگان و ایثارگران در دفاع 
از مرز و بوم میهن عزیز اسلامی را پاس داشت.

آزاده سرافراز سپاه اسلام در این دیدار به ذکر 
خاطرات آموزه های شیرین و درس آموز از دوران 
دفاع مقدس و اسارت خود در اردوگاه های رژیم 
ارشاد  و  پرداخت. مدیرکل فرهنگ  بعث عراق 
اسلامی خوزستان در این دیدار  از ایثارگری ها 
و  جانباران   آزادگان،  گذشتگی های  جان  از  و 
شهدای جنگ تحمیلی عراق بر علیه ایران تجلیل 
نمود. معاون فرهنگی بنیاد شهید و امور ایثارگران 
خوزستان و جمعی از مسئولان بنیاد شهید و 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان نیز 

در این دیدار حضور داشتند.

به زودی صورت می گیرد؛
بهره مندی ۱۸۰ خانوار روستایی 
شهرستان نکا از طرحهای آبرسانی

برداری طرح  بهره  از  آبفامازندران  مدیرعامل 
فریمک  و  سیدخیل  روستاهای  در  آبرسانی 
شهرستان نکا در آینده نزدیک خبر داد و گفت: 
با این اقدام ۱۸۰خانوار از نعمت آب شرب سالم 
و پایدار برخوردار می شوند. برارزاده با اعلام خبر 
بالا افزود: در روستای فریمک عملیاتی شامل 
احداث مخزن ۲۰۰ متر مکعبی، ۳باب ایستگاه 
پمپاز، مخزن ۵ و ۱۰ متر مکعبی، لوله گذاری 
خط انتقال به طول ۲۵ کیلومتر اجرایی شد. وی 
تصریح کرد: با بهره برداری از این طرح ۵۰ خانوار 
از نعمت آب شرب سالم و پایدار برخوردار می 
شوند. مدیرعامل آبفامازندران در بخش دیگری 
از سخنانش، به بهره برداری از طرح آبرسانی در 
روستای سیدخیل اشاره کردو افزود: در این طرح 
مخزن ذخیره به ظرفیت ۱۰۰ متر مکعب احداث 
و ۳ کیلومتر شبکه توزیع آب اجرا شد. برارزاده 
خانوار   ۱۸۰ آن  از  برداری  بهره  با  داد:  ادامه 

روستایی از مزایای آن بهره مند می شوند.

ثبت بیش از 2۰۰۰ تشکل اجتماعی 
در استان یزد

یزد- صادقی مقدم- مدیر کل ثبت اسناد و املاک 
استان یزد گفت : بیش از ۲۰۰۰ انجمن مردم نهاد 
ثبت رسیده  به  استان  این  در  و موسسه خیریه 
که در حوزه های مذهبی اجتماعی فرهنگی علمی 
و آموزشی ، توانمند سازی بانوان و حوزه سلامت 
و جوانان فعالیت می کنند. دکتر مهدی اقبال به 
مناسبت هفته تشکل ها و مشارکت های اجتماعی 
با اعلام این خبر اظهار داشت : انجمن های مردم 
نهاد و تشکل های اجتماعی با تائید و نظارت وزارت 
کشور و استانداری و همچنین در برخی موارد بسته 
به موضوع با تائید و نظارت وزارت ورزش و جوانان 
به ثبت می رسند و بصورت غیرانتفاعی در حوزه 
های مختلف به مردم خدمات اجتماعی ارائه داده و 
کمک کار دولت هستند. وی با تاکید بر مسئولیت 
اجتماعی شرکتهای تجاری افزود : شرکتها نه تنها در 
مقابل سهامداران خود مسئول هستند و بایستی 
بلکه شرکتهای  آنها برسانند  بیشترین سود را به 
فعالیت  آن  در  که  ای  جامعه  مقابل  در  تجاری 
کنند  دارند و کسب منفعت و سود می  تجاری 
نیز مسئولیت دارند.  مدیرکل ثبت اسناد و املاک 
استان یزد تصریح کرد: انتظار تحقق تمام اهداف 
و مسئولیت های اجتماعی از دولت ها امکان پذیر 
نیست بنابراین شرکت های تجاری هستند که با 
توجه به قدرت مالی ، مدیریت و کارگران تحت 
نظارت خود می توانند بخشی از اهداف و مسئولیت 

های اجتماعی را به خوبی محقق کنند.

اجرای موفقیت آمیز طرح    
هوشمند سازی سیستم روشنایی در 

مجتمع اداری نفت و گاز مارون

با ابتکار کارشناسان واحد برق اداره نگهداری و 
تعمیرات شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون، 
این  مرکزی  ستاد  ساختمان  روشنایی  سیستم 
شرکت با استفاده از تایمردیجیتال  قابل برنامه 

ریزی هوشمند در سرویس قرار گرفت .
رئیس نگهداری و تعمیرات این شرکت در این 
های  فناوری  گسترش  امروزه  گفت:  خصوص 
الکتریکی،  انرژی  نوین به منظور ذخیره سازی 
صیانت  انرژی،  مصرف  سازی  بهینه  طریق  از 
های  سوخت  از  حداقلی  استفاده  و  منابع  از 
هیدورکربوری، جلوگیری از آلایندگی، حفاظت 
از محیط زیست و کمک به شبکه برق سراسری 
در راستای پایداری آن، از مهمترین مواردی است 
به خود  را  جهانی  های  سازمان  که خط مشی 
اختصاص داده است.منوچهر حیدری نیا افزود: 
درپی انجام این پروژه،  تمامی راهروها،  لابی ها 
و فضای مشاعات، پس از اتمام ساعات اداری  به 
طور اتوماتیک و هوشمند خاموش شده و تنها با 
ظرفیت روشنایی ۱۰ درصد جهت انجام  فعالیت 
های  ضروری در سرویس باقی خواهند ماند که 
در ایام تعطیل نیز با توجه به برنامه پذیر بودن 
تجهیز نصب شده،  این امکان نیز برای مدیریت 
مصرف وجود خواهد داشت. وی با اشاره به اینکه 
در آینده نزدیک تمامی ساختمان های ستادی 
 BMS با  مرتبط  های  سیستم  سایر  و  شرکت 
تجهیز خواهند شد، خاطرنشان کرد: این پروژه 
با صرفه جویی ماهانه ۱6 هزار کیلو وات/ساعت 
انرژی الکتریکی،  ۱ میلیارد و ۲۰۰ میلیون ریال در 
سال صرفه اقتصادی  به دنبال خواهد داشت و 
چنانچه این طرح به کلیه ساختمان ها  تعمیم 
یابد، ذخیره سازی و صرفه جویی  قابل توجه ای 
در انرژی و منابع مالی و تحقق یافته و تاثیرات 

مثبتی را روی محیط زیست خواهد داشت.

اعلام شرایط جذب نیروی امریه 
عادی در سازمان اوقاف و امور خیریه

با عنایت به نامه ستاد کل نیرو های مسلح 
مبنی بر موافقت با جذب نیرو به صورت امریه 
عادی مشمولان مقطع تحصیلی کارشناسی ارشد 
و دکتری)رشته های غیر پزشکی( در صورت دارا 
توانند دوران خدمت  اعلامی می  بودن شرایط 
سربازی خود را در سازمان اوقاف و امور خیریه 
طی کنند. طبق آیین نامه اجرایی مصوب واجدان 
شرایط زیر می توانندجهت ثبت درخواست خود 

به سازمان اوقاف و امور خیریه مراجعه کنند:
الف – خانواده ایثارگران )فرزند یا برادر شهدا، 
فرزندان  و  آزادگان  جانبازان،  جاویدالاثرها،، 

رزمندگان با حداقل 6 ماه سابقه جبهه(
ب – افراد تحت پوشش كمیته امداد حضرت 

امام خمینی )ره(
ج – افراد تحت پوشش بهزیستی

د – مشمولین متاهل
ه – مشمولین معاف از رزم

مناطق  در  خدمت  متقاضی  مشمولین   – و 
محروم و دارای ضریب پنج به بالا

ز –  حداقل 6 ماه سابقه عضویت در پایگاه 
مقاومت بسیج

ح( عدم وابستگی سببی و نسبی اقوام درجه یك 
كاركنان و مسئولین دستگاه های غیرنظامی مربوط

قرآن،  حافظان  برتر،  استعداد  نخبگان،  ط( 
قاریان برتر

ل( ایتام. 
گفتنی است، مشمولان  ساکن استان تهران 
می توانند همراه با مدارک شناسایی درخواست 
خود را در دبیرخانه ستادی سازمان اوقاف و امور 
لوشاتو  نوفل  خیابان  تهران،  نشانی  به  خیریه 
ساختمان شهید سلیمانی طبقه همکف ثبت 
برای  نیز  استانها  کنند. مشمولان ساکن سایر 
ثبت درخواست خود باید به ادارات کل استانی 

سازمان اوقاف و امور خیریه مراجعه کنند.

ماه  اقدامات سازنده شهرداری شیراز در  از  یکی 
های اخیر بازدیدهای متعدد از پروژه ها است و در 
همین دو،سه هفته اخیر شهردار شیراز به همراه 
دیگر مدیران شهری چندین بار از پروژه های لوله 
بزرگراه  استوار،  بزرگراه شهید  قرآن،  دروازه  گذاری 

شهید سلیمانی و...داشته اند. 
در همین راستا هفته قبل شهردار شیراز بازدیدی 
شبانه از پروژه کلان بزرگراه شهید سپهبد حاج قاسم 
شهردار،  بر  علاوه  بازدید  این  داشت.در  سلیمانی 
مهندس حسینی رئیس شورای شهر شیراز، مهندس 
صفایی  مهندس  اسکندری،  مهندس  محمدیان، 
مهندس  و  امین  مهندس  شورا،  دیگر  عضو  سه 
شهدوست دو معاونت شهرداری، مهندس عوض 
پور حراست شهرداری شیراز، کشتکار رئیس سازمان 
سیما، منظر و فضای سبز شهرداری شیراز و... نیز 

حضور داشتند.
اسدی پس از توضیحات مدیران کارگاه و بررسی و 
بازدید چند ساعته از بخش های مختلف این ابرپروژه 
به  پروژه  این  اظهار داشت:  با »تماشا«  در گفتگو 
دلیل اهمیت موضوع به صورت شبانه روزی در حال 
اجراست و طی چهارماه آینده به بهره برداری می رسد. 
 بازدید شبانه مدیریت شهری با همراه جمعی از 
بزرگراه  از پروژه کلان  خبرنگاران و عکاسان خبری 

شهید سپهبد حاج قاسم سلیمانی انجام شد . 
 عملیات اجرایی فاز اول و دوم این پروژه ۱۵ سال 
قبل آغاز و شش سال پیش فاز اول و دوم آن به 

بهره برداری رسید 
شهردار شیراز با بیان اینکه طی یک ماهه گذشته 
دو بازدید شبانه از پروژه بزرگراه شهید سلیمانی انجام 
شده است، اظهار کرد: عملیات اجرایی فاز اول و دوم 
این پروژه ۱۵ سال قبل آغاز و شش سال پیش فاز 

اول و دوم آن به بهره برداری رسید. 
او با اشاره به عملیات اجرایی فاز سوم این پروژه، 
بیان کرد: فاز سوم این پروژه هفت کیلومتر طول دارد 
و به دلیل اهمیت موضوع به صورت شبانه روزی در 
این مقام ارشد مدیریت شهری  حال اجرا است.  
فاز نخست  از  پروژه  این  آغاز  اینکه  بیان  با  شیراز 
آن در میدان جام جم با احداث چهار تونل در فاز 
سوم تا تقاطع غیرهمسطح شهدای انقلاب )جوادیه( 
امتداد پیدا می کند، ابراز امیدواری کرد: طی چهار ماه 

آینده این پروژه به بهره برداری برسد و افتتاح شود. 
 برای تملک و اجرای این پروژه چندین هزار میلیارد 

تومان هزینه شده است
بنا به اظهار اسدی؛ برای تملک و اجرای این پروژه 
چندین هزار میلیارد تومان هزینه شده و این مسیری 
بسیار تأثیرگذار و تسهیل کننده برای تردد شهروندان 
بام  بزرگراه  این  بیان کرد: ضلع شمالی  او  است.  
شیراز است و در بازدیدهای صورت گرفته مقرر شد 
این  از  استفاده شهروندان  و  بهره مندی  به منظور 
پل های  و  پارکینگ  ایجاد  با  آسان  فضا، دسترسی 

عابرپیاده در دستور کار قرار گیرد. 
  امید است بتوانیم هرچه زودتر عملیات اجرای 
تقاطع نیمه تمام  جام جم را به اتمام برسانیم

اجرای ادامه تقاطع جام جم از دیگر موضوعات مورد 
اشاره شهردار شیراز بود که در این راستا گفت: تملک 
یک زمین ۲۵۰۰ مترمربعی در ادامه اجرای این پروژه 
انجام شد و امید است بتوانیم هرچه زودتر عملیات 
اجرای تقاطع نیمه تمام جام جم را به اتمام برسانیم.  
شهردار کلان شهر شیراز ادامه داد: طراحی مسیر 
تا شهرک های  از محله منصورآباد  دوچرخه سواری 
اکبرآباد و جوادیه، کوه نور و تنگ ا... اکبر به طول 
۲۵ کیلومتر با موقعیت جذاب و کم نظیر در سطح 
کشور، ایجاد فضاهای مکث و چند راه دسترسی به 
بام شیراز از محور زیبا شهر، منصورآباد و ایجاد یک 
بوستان کوهستانی جنگلی از موارد در دست اقدام 
در  کرد:  خاطرنشان  اسدی   . است  شیراز  بام  در 
آستانه فرارسیدن هفته دولت ۲هزار و ۷۰۰ میلیارد 
تومان پروژه تعریف شده است که به بهره برداری 
خواهد رسید و همزمان با سفر ریاست جمهوری به 
شهر شیراز نیز چندین پروژه در حوزه های مختلف 
کلنگ زنی و افتتاح می شود یا بهره برداری خواهد شد. 
او با بیان اینکه شهرداری در بسیاری از پروژه های 
عمرانی خود به صورت شبانه روزی در حال فعالیت 

است، تأکید کرد: زمان برای ما اهمیت بسیاری دارد 
و به رغم تمام مشکلات مالی که وجود دارد برای تمام 
پروژه ها مدل مالی تعریف شد تا تمام معاونت های 
ذیل مجموعه شهرداری با اهتمام ویژه ای نسبت به 

پیشبرد اقدامات توجه داشته باشند. 
 مسائل مالی و تأمین اعتبار در تمام مقاطع 

مدیریت شهری وجود داشته است
شهردار شیراز با بیان اینکه مسائل مالی و تأمین 
اعتبار در تمام مقاطع مدیریت شهری وجود داشته 
است و نمی توان آن را انکار کرد، تصریح کرد: امروز 
به  و  است  دشوار  بسیار  اقتصادی  و  مالی  شرایط 
تاکنون  از چند ماهه گذشته  دلیل رکود ملک که 
اتفاق افتاده، درآمد شهرداری کاهش یافته است، با 
این وجود در زمان تعریف شیفت شب در اجرای 
پروژه ها، کارفرما مشکل مالی نخواهد داشت. بنابراین 
امروز برای اجرای پروژه ها با مشکل مالی جدی مواجه 
نیستیم.   وی تصریح کرد: هدف ما جلب رضایت 
مردم از اجرای پروژه ها است و این موضوع به عنوان 

اولویت اول مدیریت شهری در دستور کار است.
 رئیس شورای اسلامی شهر شیراز: پیشرفت 

پروژه های عمرانی شهرداری شیراز رضایت بخش 
است

سید ابراهیم حسینی نیز در حاشیه این بازدید با 
عمرانی شهرداری  های  پروژه  پیشرفت  اینکه  بیان 
شیراز رضایت بخش است، اظهار کرد: تمام پروژه 
وضعیت  در  شیراز  شهرداری  کلان  و  خرد  های 
مناسبی قرار دارند و بر اساس برنامه زمانبندی شده 
به بهره برداری خواهند رسید.  رئیس شورای اسلامی 
شهر شیراز با اشاره به اینکه شهرداری شیراز و شورای 
شهر شیراز نگاه عدالت محور به شهر دارند، گفت: 
امروز شهرداری شیراز از جنوبی ترین نقطه شهر تا 
شمالی ترین نقطه شهر پروژه عمرانی در دست اجرا 
دارد که با اتمام آنان شهر شیراز با تحول اساسی 
روبرو خواهد شد.  وی افزود: ابر پروژه شهید سردار 
شهر  کاربردی  و  مهم  های  پروژه  از  نیز  سلیمانی 
شیراز است که نقش مهمی در روانی ترافیک خواهد 
داشت.  حسینی عنوان نمود: تمام اعضای شورای 
تا  پروژه های عمرانی شهر  از  اسلامی شهر شیراز 

حصول نتیجه حمایت می کنند. 
  رئیس کمیسیون حمل ونقل،  ترافیک و عمران 
شورای اسلامی شهر شیراز: یکی از مهم ترین 

کارگاه های اجرایی شهر شیراز در پروژه بزرگراه شهید 
سلیمانی است

عمران  و  ترافیک  حمل ونقل،  کمیسیون  رئیس 

بازدید  این  در  نیز  شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
خاطرنشان کرد: فاز نخست این پروژه سال ۹6 به 
از بولوار جام جم به سمت بزرگراه  اتمام رسید که 

شهید سلیمانی و بولوار شهید چمران بود. 
 بنا به اظهار رضا محمدیان؛ فاز اجرایی ادامه این 
پروژه از بزرگراه شهید سلیمانی تا کمربندی جوادیه 
است که هفت کیلومتر طول دارد و برنامه زمان بندی 
برای بهره برداری از این پروژه آذرماه پیش بینی شده 

است. 
 او افزود: ترانشه برداری، زیرسازی و خاک ریزی 

این پروژه در قطعات مختلف در حال انجام است. 
عمران  و  ترافیک  کمیسیون حمل ونقل،  رئیس   
شورای اسلامی شهر شیراز با اشاره به آغاز عملیات 
اجرایی آسفالت این پروژه گفت: یکی از مهم ترین 
کارگاه های اجرایی شهر شیراز در این پروژه است که 
به صورت شبانه روزی در حال کار و فعالیت است. 

 این مقام عمرانی در پارلمان شهری شیراز با اشاره 
به تأثیر بسزای این بزرگراه در کاهش ترافیک بولوار 
شهید چمران و سایر مسیرهای شهر بیان کرد: حق 
مردم شیراز این بود که سال ۹۷ و در نهایت در ۹۸ 
این پروژه به اتمام برسد که به دلایل مختلف این کار 

با سرعت مناسب ادامه پیدا نکرد. 
  هزینه تملک املاک مورد مسیر در طول این ۷ 

کیلومتر، ۳هزار میلیارد تومان است 
محمدیان همچنین با تأکید بر ایجاد فضای سبز، 
نصب علائم ترافیکی و جانمایی پایه های چراغ برق، 
عنوان کرد: اعتبار فاز سوم این پروژه یک هزار و ۴۰۰ 
میلیارد تومان بوده که اکنون به نرخ روز ۳هزار و 
۵۰۰ میلیارد تومان محاسبه و هزینه تملک املاک 
مورد مسیر در طول این ۷ کیلومتر، ۳هزار میلیارد 
تومان است و پروژه بزرگراه سپهبد شهید سلیمانی 
در فاز سوم با چهار تونل و هفت کیلومتر مسیر در 
حال اجراست.  او با بیان اینکه طرحی در شورا از 
سوی معاونت شهرسازی و عمرانی ارائه شد تا فضای 
استفاده از بام شیراز در ضلع شمالی پروژه که ۴۰۰ 
هکتار است، به عنوان فضای دسترسی پیاده در نقاط 
مختلف آن به منظور استفاده شهروندان ایجاد شود، 
اقدامات  و  بوده  بررسی  حال  در  طرح  این  گفت: 
زیباسازی در ضلع شمالی پروژه در دستور کار است.
فعالیت  و عمرانی شهرداری شیراز:  فنی  معاون 
عمرانی پروژه بزرگراه شهید  سلیمانی در سه نوبت 
و ۱۳  نوبت شب  کاری در  با ۸ جبهه  شبانه روزی 

جبهه کاری در نوبت روز  در حال انجام است
 معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز در خصوص 

بزرگراه سپهبد شهید سلیمانی اظهار کرد: این بزرگراه 
به طول ۱۴.۵ کیلومتر بوده که قسمت هایی از آن 
در حال بهره برداری و قسمت هایی در حال احداث و 

عملیات اجرایی است. 
محمد امین دو عامل اصلی تاخیر در اجرای روند 
پروژه طی چند سال اخیر را تغییر نقشه ناشی از 
رانش های زمین در سال های ۹۹ و ۱۴۰۰ دانست و 
اظهار داشت: رانش بزرگ در منصور آباد که بزرگ 
ترین رانش ثبت شده کشوری بود و تمهیداتی که 
اقدامات مقاوم سازی  شهرداری شیراز در راستای 
و ایمن سازی در پروژه بزرگراه شهید سلیمانی اشاره 
شهری،  مدیریت  ششم  دوره  در  افزود:  او  کرد.  
تصمیم بر انجام عملیات عمرانی ۷ کیلومتر باقیمانده 
که قسمت کلیدی، بسیار مهم و تأثیرگذار در رفع 

ترافیک شهری است، گرفته شد. 
معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز تصریح کرد: 
بزرگراه  پروژه  عمرانی  فعالیت های  حاضر  حال  در 
شهید سلیمانی در سه نوبت شبانه روزی با ۸ جبهه 
کاری در نوبت شب و ۱۳ جبهه کاری در نوبت روز 
در حال اجرا است و طبق برنامه زمان بندی تا پایان 
کاهش  به  منجر  و  رسیده  بهره برداری  به  ماه  آذر 
بار ترافیکی محورهای بولوار میرزای شیرازی، بولوار 

شهید چمران و دکتر حسابی خواهد شد. 
رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای 
اسلامی شهر شیراز: توسعه شهر نقش مهمی در 

جذب سرمایه داران دارد
رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای 
اسلامی شهر شیراز معتقد است که توسعه شهر 

نقش مهمی در جذب  سرمایه داران دارد. 
علیرضا اسکندری در حاشیه بازدید از این پروژه نیز 
اظهار کرد: هر چقدر که شهر شیراز توسعه بیشتری 
در زمینه های مختلف داشته باشد به همان میزان 

جذب سرمایه گذاران راحت تر خواهد بود. 
وی با اشاره توسعه شهر در جذب سرمایه داران 
می تواند به رشد اقتصادی و اشتغالزایی منطقه کمک 
توسعه  مناسب،  زیرساخت های  ارائه  گفت:  کند، 
شبکه های حمل و نقل از مهم ترین نیازهای یک 

شهر در جهت جذب  سرمایه گذاران است. 
از  داران  سرمایه  جذب  اینکه  بیان  با  اسکندری 
ابر  گفت:  است،  شیراز  شهرداری  مهم  تکلیف 
پروژه سردار شهید قاسم سلیمانی نقش مهمی در 
گردشگری شهر شیراز ایفا خواهد کرد بنابراین توجه 
سرمایه گذاران در صنعت گردشگری را نیز به خود 

جلب خواهد کرد.

شهردار شیراز در بازدید شبانه مدیریت شهری از پروژه کلان بزرگراه شهید سپهبد حاج قاسم سلیمان: 

وژه بزرگراه شهید سلیمانی چهار ماه آینده به بهره برداری می رسد   پر
در حدود ده ماه اخیر پروژه های سابق شهرداری شیراز از کندی و رخوت کارگاه ها خارج شده اند و در پروژه های جدید تعریف شده نیز فعالیت 
مطلوبی حاکم است اما در برخی پروژه ها که نیاز است هرچه سریع تر پایان یابند تا مشکلات ناشی از فعالیت کارگاه برای ترافیک شهری به 

حداقل ممکن برسد، کارگاه ها این پروژه ها بصورت سه شیفت در حال فعالیت است.

این پروژه به 
دلیل اهمیت 

موضوع 
به صورت 

شبانه روزی در 
حال اجراست 
و طی چهارماه 

آینده به 
بهره برداری 

می رسد 

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی:

اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  - فلاح: مدیرکل  آذربایجان شرقی 
آذربایجان شرقی از امضای تفاهم نامه همکاری سند توسعه بخش 
تعاون استان خبرداد و گفت: این سند برای تحقق اهداف تعیین 
شده بخش تعاون در استان تهیه شده است.دکتر حسین فتحی در 
جلسه شورای توسعه تعاون استان که با حضور معاون هماهنگی 
امور اقتصادی استانداری و مدیران کل دستگاه های مرتبط در محل 
استانداری برگزار شد، افزود: در این سند وظایفی برای دستگاه های 
اجرایی مشخص شده تا ضمن تشکیل جلسات اختصاصی، نسبت 

به بستن تفاهم نامه همکاری بین دستگاهی اقدام کنند.
فتحی با تشریح بخشی از این سند که اهداف، وظایف و مسئولیت 
دستگاه ها را مشخص کرده است، افزود: تفاهم نامه در سه نسخه 
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  کل   اداره  تخصصی،  دستگاه  بین 
آذربایجان شرقی و معاونت هماهنگی اقتصادی استانداری تنظیم 

و به امضا رسیده است.
مخاطب سند توسعه بخش تعاون آذربایجان شرقی ۳۲ دستگاه 

اجرایی است که در این رابطه مسئولیت مستقیم دارند.

سند توسعه بخش تعاون آذربایجان شرقی امضا شد

در نشست خبری مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز :
ساخت هتل ها و اتمام پروژه های نیمه تمام گردشگری در اولویت است

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز از برنامه ریزی برای فعال کردن بومگردی ها در ۴۰ روستای هدف گردشگری 
البرز خبر داد.  به گزارش خبرنگار ما )فاطمه حسن آبی (- رحیم خاکی در نشست با اصحاب رسانه البرز و روسای انجمن های 
حرفه ای گردشگری البرز اظهار کرد: سیاست گذاری استانداری البرز و این اداره کل نیز بر توسعه بومگردی در استان است. مدیر 
کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز افزود: اهمیت بومگردی ها از این لحاظ است که علاوه بر آشنایی مردم با 
فرهنگ محلی می تواند منجر به اشتغال و توسعه اقتصادی روستاها باشد.  خاکی حمایت از پروژه های نیمه تمام گردشگری 
از جمله هتل ها را جزو اولویت های البرز برشمرد و گفت: با توجه به کمبود هتل در البرز نهایت همکاری برای تسهیل ساخت 
هتل های بخش خصوصی از طریق پیگیری تسهیلات و حمایت انجام می شود. به گفته مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی البرز، این استان، پتانسیل های بالایی در جذب گردشگر خارجی دارد اما به دلیل نبود زیر ساخت گردشگری 
مناسب این حوزه مغفول مانده است. اکنون کارگروه گردشگری استان نیز با همین هدف تشکیل شده است. خاکی با اشاره به اینکه 
ما از امکاناتی چون فرودگاه پیام بهره مندیم، گفت: بیش از ۱۵۰ آژانس مسافرتی در البرز فعال هستند و می توانند در زمینه گسترش 
تورهای خارجی موثر باشند.  او در پاسخ به وضعیت پل خاتون اظهار کرد: مرمت این پل را یکی از  ۵ اولویت مرمتی استان قرار داده ایم. با توجه به وضعیت 
اضطراری این پل تاریخی نیاز به مرمت هر چه سریعتری دارد؛ بنابراین برای همین منظور پیشنهاد ترک تشریفات در استانداری مطرح و با یکی از بهترین شرکت 
های مرمت  در  کشور قرارداد تنظیم شد.  خاکی همچنین قلعه صمصام را یکی از ظرفیت های خوب گردشگری با کاربری رستوران سنتی عنوان کرد و گفت: 
موضوع مرمت این بنا و واگذاری به بهره بردار بخش خصوصی مد نظر قرار دارد.  مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز در مورد کاروانسرای 
شاه عباسی گفت: این بنا متعلق به صندوق حفظ و احیا است ولی با هماهنگی مدیران صندوق از مزایده خارج شده و شهرداری کرج اکنون برای بهره برداری 
از این بنا اعلام آمادگی کرده است تا به عنوان مجموعه فرهنگی هنری یا خانه صنایع دستی برای استفاده مردم قرار بگیرد. خاکی در مورد بازگشایی کاخ مروارید 
گفت: توجه به مدیریت بهینه فرهنگی کاخ مروارید در دستور کار قرار دارد و طی هفته های آتی بازگشایی این  مجموعه صورت می گیرد. اکنون نیز مرمت در 
محیط کاخ در حال انجام است اما این مرمت مانع بازگشایی کاخ نخواهد بود. او افزود: پیشنهاد ما ورود سرمایه گذار بخش خصوصی برای تبدیل کاخ به مجموعه 
فرهنگی هنری است و با توجه به جلسات متعددی که برای تبدیل این مکان به باغ موزه با همکاری شهرداری و مالک وجود دارد و پیگیر سرو سامان دادن به 
وضعیت  مجموعه هستیم. مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز ضمن قدردانی از شهرداری برای حفاظت از فضای سبز شهرداری گفت: 
این مجموعه در قالب یک باغ موزه است نه پارک و استانداردهای خود را دارد. همچنین نیاز است تا قوانین کشوری توسط مردم عزیز در این مکان رعایت شود. 

شهردار کردکوی:
امسال، فاز نخست میدان بار شهر کردکوی به بهره برداری می رسد

گرگان -فیروزه سادات یعقوبی-شهردار کردکوی گفت: میدان بار شهر کردکوی با ۸۰ غرفه پیگیری می شود و فاز نخست آن در بهمن 
امسال به بهره برداری می رسد.ابراهیم جرجانی در نشست خبری اصحاب رسانه استان گلستان اظهار کرد: ۲۰ ماه است که در شهر 
کردکوی فعالیت خود را آغاز کردیم، در بدو ورود با توجه به قدمت ۷۲ساله باید چهارچوب هایی را فراهم می کردیم تا به فضای 
مطلوب شهری برسیم. شهردار کردکوی ضمن قدردانی از همراهی اعضای شورا و مدیران دستگاه های اجرایی گفت: با حضور 
خانم ترک مدیریت شهری کردکوی جهش بیشتری به دست آورد؛ چرا که وی از کارکنان شهرداری بود و توانست همگرایی 
بیشتری را از فرمانداری شاهد باشیم. جرجانی یادآور شد: کردکوی جمعیتی نزدیک به ۵۰ هزار نفر دارد؛ ولی ما در کردکوی 
تعداد نیروهای خدمات شهری ما انگشت شمار بود و سال گذشته توانستیم خدمات شهرداری را ارتقا دهیم و در حال حاضر 
تعداد پرسنل آن به 6۰ نفر رسیده است. وی گفت: تعداد نیروهای شهرداری از ۱۵۵ نفر به ۱۱۵ نفر کاهش دادیم، ۲۲ نفر از 
این نیروها فیش حقوقی داشتند؛ ولی اتصالی به شهرداری نداشتند و باهمت دادستان جلسه ای تشکیل دادیم و این افراد را تعیین 
تکلیف کردیم. این مقام مسئول به بازنشستگی ۱6 نفر نیز در طی سال های اخیر اشاره کرد و افزود: تلاش ما این است که بتوانیم نیروی 
ستادی شهرداری را به کمتر از ۱۰۰ نفر برسانیم. این مقام مسئول با بیان اینکه در شهرداری ابتدا حقوق رفتگران و پس از آن فضای سبز و خدمات شهری و 
پس از آن نیروهای شهرداری حقوق دریافت می کنند، افزود: نیروهای خدمات شهری پرتلاش هستند و حق آنها است که از خدمات رفاهی شهرداری برخوردار 
باشند و تلاش کردیم همه نیروها را برابر بینیم. جرجانی گفت: زیباسازی شهر کردکوی را دنبال می کنیم و تلاش کردیم فضای شهر را خوب معرفی کنیم، جاده 
سلامت کردکوی و پارک شهر باعث شد که رضایت مندی شهروندان را شاهد باشیم. این مقام مسئول بیان کرد: تا یک ماه آینده ۱۰ هزار تن آسفالت برای معابر 
کردکوی انجام می شود، تنی ۹۰۰ هزار تومان برای تهیه آسفالت باید اعتبار صرف کنیم.جرجانی افزود: شورای اسلامی شهر تصمیم گرفته شده که ۱۰ هزار تن 
دیگر نیز خریداری شود و ۲۰ هزار تن معابر سطح کردکوی را آسفالت کنیم. جرجانی با بیان اینکه های وب نزدیک به ۳۵ کیلومتر حفاری داشته، تأکید کرد: در 
حال حاضر نزدیک به یک هزار و ۱۰۰ مترمربع آسفالت کردیم و تا یک ماه آینده این نوار حفاری را به اتمام خواهیم رساند. وی گفت: میدان بار شهر کردکوی 
با ۸۰ غرفه پیگیری می شود و در مساحت چهار هکتاری در دست ساخت است و فاز نخست آن در بهمن امسال به بهره برداری می رسد.شهردار کردکوی تأکید 
کرد: کشتارگاه نیز در غرب کردکوی در نظر گرفته شده و آماده واگذاری زمین به بخش خصوصی هستیم. وی ابراز داشت: عوارضی شهر کردکوی مورد تأکید 
شهروندان بود با فضای مناسب مستقر کردیم و امنیتی را برای شهر کردکوی می تواند ایجاد کند.این مقام مسئول با بیان اینکه پارک شهر کردکوی را به پیمانکار 

واگذار کردیم، بیان کرد: رضایت 6۰ درصدی از این مدیریت داریم و امید است با ارتقای رضایت مندی شرایط برای تمدید این واگذاری فراهم شود.


